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LPO = Leistungs-Prüfungs-Ordnung (official show rules of the National Federation) = official regulations for 
          German horse shows, Currently valid edition: LPO 2018 including official calendar publications with 	
          changes, as of September 2017

This present bit is according to § 70 B paragraph I and the valid implementing rules approved for all 
competition types and classes on snaffle bridle for ponies.

This present bit is according to § 70 B subparagraph II and the valid implementing rules approved as bridoon 
for ponies for all 

• dressage competitions from class L (Elementary test) to class S (Advanced test) with in the programme 	   	
   prescribed double bridle,
• dressage competitions within cross-country competitions in classes M (Medium test) and higher.

LPO = Leistungs-Prüfungs-Ordnung = offizielles Regelwerk für den deutschen Turniersport
          Aktuell gültige Ausgabe: LPO 2018, inklusive offizieller Kalenderveröffentlichungen mit Änderungen, 
          Stand September 2017

Das hier vorliegende Gebiss ist nach § 70 B Absatz I und den gültigen Durchführungsbestimmungen für alle 
Prüfungsarten und -klassen bei Zäumung auf Trense für Ponys zugelassen.

Das hier vorliegende Gebiss ist nach § 70 B Absatz II und den gültigen Durchführungsbestimmungen als 
Unterlegtrense zugelassen für Ponys für alle 

• Dressur-Leistungsprüfungen der Klasse L bis S bei in der Ausschreibung vorgeschriebener Zäumung 
   auf Kandare,
• in Teilprüfungen Dressur bei Vielseitigkeits-LP ab VM

Irrtümer jeglicher Art vorbehalten.  
Errors of any kind are reserved.

blau CMYK = C 100/M 80/ Y0/K30
grau = 70% schwarz


